

Leeds

- **The RockGate Church moving towards a church building for worship and future ministries (St. Stephen's Church)**
 - The first day of worship service in St Stephen's Church was on 12.28.2025. The boiler (heating system) has been broken since November 2025 and our RockGate Cantonese worship and St. Stephen's English Worship has been running without the heat. Currently, waiting on the owner of the building (British Anglican Church) to set up the new heating system. Pray that God will lead accordingly.
 - Pray for God's leading as the Cantonese Worship Service is delayed by one hour as we need to clean and clear the worship hall and there are still many things to tackle.
 - Pray for God to allow us to listen carefully and have divine wisdom to answer the different needs and expectations for many brothers and sisters.

BCGC

- Pray for the upcoming Easter Conferences for the university students and young adults as the themes are 'Living hope in the turbulent world' and be 'The Lord's elite soldiers'.
- Pray for fruitful time in these conferences, when students and young adults will be nurtured by God's words and called to serve Him wholeheartedly.
- Pray for the preparation of following Cantonese camps this year:
 - Midlands Easter Conference (March 27-30), South England Easter Conference (April 2-6), Young Adults Camp (February 13-15), Youth Easter Camp (March 30-April 1), Family Summer Camp (August 29-31) and Youth Summer Camp (August 21-24).
 - May the Lord grant the planning committees wisdom in planning the camp activities and may the participants be renewed spiritually.
- Pray for the Preaching on the following dates: 2.15 in Young Adults Camp, 2.21 in Birmingham;
- Pray for the Talk : 2.28 in Birmingham Students and Young Adults Fellowship
- Pray for a good planning for Cantonese ministry development - Church planting, youth ministry, counselling ministry, university students ministry

Combined Prayer Requests

- **Application for Settlement (Permanent Residency)**
 - Pray for the families, including Rev Tommy's family, as they start their application for Permanent Residency. Pray for God's guidance as there are many forms and documents that need to be presented and filled out.
 - Pray for the families who had immigrated to the UK at a later stage that might be affected by the incoming changes (**Higher level of English level standard AND minimum yearly income within 5 years of their residence**) in the settlement rules. Pray for God's peace to be among those families as the changes are causing many unrest, and anxieties.

利茲

- 樂道教會向新的禮拜堂方向發展，用嚟做崇拜同未來嘅事工 (St. Stephen's Church)
 - 樂道教會嘅第一日崇拜係2025年12月28日。個鍋爐(暖氣系統由2025年11月開始已經壞咗，樂道教會廣東話崇拜同St. Stephen's 英式崇拜都有暖氣運作。而家等緊業主 (British Anglican Church) 設置新嘅暖氣系統。祈禱上帝帶領。
 - 因為我哋需要清潔同清理崇拜大堂，以及有好多嘢要處理，廣東話嘅崇拜延遲咗一個鐘，祈求上帝嘅引導。
 - 求神畀我哋有神聖嘅智慧細心聆聽同回答好多弟兄姊妹嘅唔同需要同期望。

BCGC

- 為大學生同年輕人即將舉行嘅復活節大會祈禱，主題係「喺動盪嘅世界中活出希望」同做「主嘅精英士兵」。
- 祈禱喺呢啲會議入面有成果，學生同年輕人會受到神嘅話滋養，並且被召喚去全心全意服事。
- 為今年準備以下廣東話營祈禱：
- 米德蘭復活節大會(3月27日至30日)、南英格蘭復活節大會(4月2日至6日)、青年成人營(2月13日至15日)、青年復活節營(3月30日至4月1日)、家庭夏令營(8月29日至31日)同青年夏令營(8月21日至24日)。
- 願主賜予籌劃委員智慧，準備營中活動，令參與者靈命更新。
- 為以下日期嘅佈道會祈禱：2.15喺青年營，2.21喺伯明翰
- 為伯明翰學生同青年協會喺2.28嘅議論會禱告。
- 為粵語事工嘅發展 - 植堂、青年事工、輔導事工、大學生事工，祈求主賜下好嘅美好嘅籌劃。

綜合祈禱要求

- 申請定居(永久居留)
 - 為呢啲家庭祈禱，包括Tommy牧師嘅家人，因為佢哋開始申請永久居留權。祈求上帝嘅指引，因為有好多表格同文件需要出示同填寫。
 - 為後期移民英國嘅家庭祈禱，因為佢哋可能會受到定居規則嘅變動(英文水平標準要求更高，佢哋居住5年內最低的年薪收入)嘅影響。求神賜平安俾受影響嘅家庭，因為呢啲變化引起好多動盪同焦慮。